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Proces – verbal 
încheiat azi 26.09.2018  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali .  Lipseste State Gheorghe .  

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

  Supus la vot procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  

  D-ul Chirita Nastase – presedinte  citeste ordinea de zi : 

1.  Proiect de hotărâre cu privire la  realizarea obiectivului de investiții  
ACHIZITIONARE  GREDER  PURTAT  CU  CADRU  GREU  SI  CU  ROTI  DE 
SPRIJIN, LATIME 2,4 M, CU 2 CILINDRII PENTRU INCLINARE LAMA 230 
GRADE, RESPECTIV CADRUL FATA DE AXUL TRACTORULUI 
STANGA/DREAPTA 30 GRADE 

2. Proiect de hotărâre cu privire la achizitionarea Serviciilor de proiectare si obtinere 

avize de principiu - imprejmuire gard  la  sediul Primariei  Comunei  Icoana 

3. Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local 
4. Proiect de hotărâre cu privire  desemnarea reprezentantului C.L. Icoana în Consiliul  

de  Administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Icoana in anul scolar 2018-2019    
 

Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
            D-ul presedinte Chirita Nastase citeste pct. 1  de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la  realizarea obiectivului de investiții  
ACHIZITIONARE  GREDER  PURTAT  CU  CADRU  GREU  SI  CU  ROTI  DE 
SPRIJIN, LATIME 2,4 M, CU 2 CILINDRII PENTRU INCLINARE LAMA 230 
GRADE, RESPECTIV CADRUL FATA DE AXUL TRACTORULUI 
STANGA/DREAPTA 30 GRADE 

 
D-na primar –  unul din motivele pentru care am cumparat tractorul este si sa-l folosim 

la deszapezire 
- Am cautat la furnizori o lama (greder ii zice) care sa se preteze la tractorul U650 
- Incercam sa facem fata cu 2 utilaje in acelasi timp, sa fim pregatiti 
- Este si o poza in oferta cu grederul (lama) care se monteaza in spatele tractorului 
D-na Veisa Teodora – daca se achizitioneaza grederul, mai este necesar si plug ? 
D-na primar- asta este denumirea de fabrica greder, este una si aceeasi cu plugul .  
Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de  voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 26  . 
D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de hotărâre cu privire la achizitionarea Serviciilor de proiectare si obtinere 

avize de principiu - imprejmuire gard  la  sediul Primariei  Comunei  Icoana 

D-na primar – asa cum ati citit raportul d-lui vice, atunci cand parcheaza institutiile care 
ne viziteaza, acestia ne intreaba daca avem zootehnie aici, vin pasari de la vecina Gheorghita  

- Va fi un gard simplu care imprejmuieste terenul primariei, se va pune si o plasa care 
obstructioneaza vizibilitatea 

D-na Veisa Teodora – de unde sunt banii pentru gard ? 
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D-na primar – pentru proiect vom folosi anul acesta, pentru gard anul viitor vom aloca 
banii 
D-ul Chirita Nastase – presedinte supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 

7 voturi pentru si  2 voturi impotriva (Veisa Teodora si Perieteanu Gheorghe), astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 27  . 

D-na Veisa Teodora – nu sunt de acord sa se ia banii de unde se iau si sa baricadam 
primaria, ci sa facem ce este de stricta necesitate si utilitate pentru cetateni, asa cum le-am 
promis . 

D-ul presedinte de sedinta da citire pct. 3 de pe ordinea de zi : 
3. Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local 

D-ul Matei Florin – consilier superior in cadrul comp. financiar-contabil explica cele 
mentionate in raportul sau . 

Acesta tine sa mentioneze faptul ca de la Drumuri si poduri s-au cheltuit cei 63000 lei 
alocati de la stat pentru refacere DC 98 in urma ploilor abundente, aceasta suma trebuia folosita 
strict pentru refacerea DC 98 . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – cei – 71 mii de la AJFP ii dam noi ? 
D-ul Matei Florin – efectiv nu ni-i mai dau . 
D-na primar –sunt primarii care fac imprumuturi pentru ca li s-au luat banii . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – s-au alocat 48000 lei pentru gaze, de unde este suma ? 
D-ul Matei Florin – a existat o oferta . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cei 61000 lei la puntile pietonale, de unde ati luat suma ? 
D-na primar – avem devize oferta, puntile vor fi suspendate, asa ne-au zis cei de la ape 
- Suma cea mai mare este pe beton, se fac picioare din beton foarte solide, ca sa 

reziste . 
Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu 8  voturi pentru si o abtinere 

(Veisa Teodora), astfel fiind adoptata hotararea nr. 28  . 
D-ul presedinte de sedinta da citire pct. 4 de pe ordinea de zi : 
4. Proiect de hotărâre cu privire  desemnarea reprezentantului C.L. Icoana în Consiliul  

de  Administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Icoana in anul scolar 2018-2019    
 D-na primar – anul trecut a fost d-ul Tanase Aniel, acum puteti propune . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – as numi-o pe d-na Miu Valeria . 
 D-na primar – sa nu fie incompatibilitate, fiul dansei este director . 

D-na Miu Valeria – il propun pe d-ul Perieteanu Gheorghe . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu am timp . 
D-na Veisa Teodora – ati fost invitat la deschiderea noului an scolar d-le Tanase Aniel ? 
D-ul Tanase Aniel – nu . 
D-na Veisa Teodora – ati fost consultat cand s-au luat hotararile in consiliul de 

administratie ? 
D-ul Tanase Aniel – 50 % . 
D-na Veisa Teodora – am fost cu un an inainte, nici nu te intreaba de vorba . 
D-na primar – Tanase Aniel este propunerea mea, a mai fost . 
Se supune la vot propunerea d-nei primar si se aproba cu unanimitate de  voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 29  . 
D-ul presedinte Chirita Nastase citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 

      5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Stoica Ion – am vazut ca se fac santuri la Ursoaia, care se fac ? 
 D-ul viceprimar Chirita Nastase – facem pana la Lupu si pe stanga si pe dreapta, stiti 
ce probleme au fost cu ududoiul . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – este si o subtraversare la Lupu, trebuie decolmatat si 
acolo. 
 D-na primar – sunt sperante mari cu asfaltarea, atunci se fac si santurile . 
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 D-ul Tanase Aniel – putem face o revizuire a personalului SVSU ? Ieri a fost un 
incendiu, numai eu stiu ce am patit, nu vin la incendii . 
 D-na primar – pe 6 si 7 avem votari, nu e favoarea unui partid sau cetatean, este 
referendum pe definitia familiei, pe DA trebuie votat, nu toti cetatenii au inteles intrebarea si 
raspunsul . 

- Trebuie sa avem prezenta la vot, va fi si munca preotilor 
- Vor fi doua buletine, unul cu familia si unul cu denumirea judetului care se vrea a 

fi OLT  ROMANATI 
- E greu sa convingeti oamenii 
- Noi nu interzicem sa aiba relatii intre ei barbat-barbat, femeie-femeie, noi nu 

suntem de acord cu casatoria intre acestia, avem opozitie in USR . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
    
 
 
            Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Chirita Nastase                 Nicolăiţă  Viorel 


